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Holte d. 22. februar 2024 

Til stede fra bestyrelsen 
Robert Dogonowski, Formand 
Rasmus Adolph, Fungerende næstformand 
Jette Smith, Bestyrelsesmedlem 
Christian Hammershøy, Suppleant 
 
Afbud fra: 
Claus Bjerg, Kasserer 
Lone Remsted, Juniorudvalgsformand 
Henrik Sparholt, Bestyrelsesmedlem 
 
Desuden var der fremmødt ca. 15 medlemmer. 
 
1. Valg af dirigent og referent 
Rasmus Adolph blev valgt til dirigent og Jette Smith til referent 
 
Allerførst blev det af dirigenten konstateret, at indkaldelsen til generalforsamlingen efter klubbens 
vedtægter var rettidig og lovlig. 
 
 
2. Formandens beretning 
Denne kan ses andetsteds på klubbens hjemmeside, men kort kan det sammenfattes: 
 

1. Vores fantastiske juniorudvalg har lavet mange flotte arrangementer det forløbne år 
2. Der har været høj aktivitet i klubben i det forløbne år med fokus både på det sociale og det 

sportslige 
3. Klubbens sportslige resultater har været imponerende med mange sejre på meget højt plan 
4. Der har med succes været afholdt mange turneringer både nationale og internationale 
5. Klubbens sommercamps har igen i år været en stor succes 
6. Vi har en trænerstab af højeste kvalitet og heldigvis også med høj medarbejdertrivsel 
7. Medlemstallet har været stabilt 
8. Der har været afholdt tennis arrangementer for ukrainere med tilskud fra Rudersdal kommune 
9. Der har været arrangeret frivillig styrketræning hele vinteren i klubhuset. 
10. Klubbens underskud i 2022 er vendt til et flot overskud efter ”Back on track” planen stort set 

lykkedes på samtlige punkter  
11. I 2024 fortsættes en stram budgetopfølgning, og der introduceres et nyt regnskabssystem, der vil 

gøre dette lettere 
 
3. Regulativer 
Der har ikke været nogen regulativer i det forløbne år 
 
4. Årsregnskab 
Klubbens godkendte årsregnskab (fremgår af hjemmesiden) blev fremlagt og godkendt. 
 
Et underskud for 2022 på ca. kr. 300.000 blev vendt til at flot overskud for 2023 på ca. kr. 240.000. 
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Anlæggelsen af vinterbaner har været lagt i bero i det forløbne år pga. underskuddet, og der mangler 
endnu nogen godkendelser fra kommunen. 
 
Der forsøges at ansøge om fondsmidler til hjælp til dette, men der mangler i skrivende stund en ansvarlig 
for dette. 
 
5. Budget og kontingent for 2024-2025 
Generelt er der i budget justeret for stigende udgifter: 

• Træner lønninger 

• Tennisudstyr opleves at være steget mere end andre varer 
 
Der vil fortsat være stram styring af likviditet og medlemstal. 
 
Der skal være større hjælp til afvikling af turneringer på alle niveauer, da det ikke kan ligge på få skuldre.  
 
Der hyres hjælp ind til dette, og det er der også økonomi til. Bemanding af kiosken vil kunne besættes med 
juniorer mod betaling. 
 
Der overvejes medlemskort eller bag-tags til alle medlemmer for at forhindre den stigning der ses i ikke- 
betalende spiller på vores baner. Disse vil skulle medbringes, når man spiller på banerne, og skal kunne 
fremvises på forlangende. 
 
Bestyrelsens forslag til budget og hævede kontingenter (juniorer med 9% og seniorer med 6%) blev 
enstemmigt vedtaget. 
 
6. Indkomne forslag 
Der var ikke indkommet nogen forslag. 
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Medlemmer af bestyrelsen bliver valgt for 2 år ad gangen, og i år var følgende på valg: 
 
Lone Remsted 
Rasmus Adolph 
Claus Bjerg 
 
Alle var villige til genvalg 
 
Desuden ønskede Christian Hammershøy at indgå som fuldt medlem af bestyrelsen, og Merete Kongsbak 
stillede op.  
 
Vores tidligere næstformand, René Anneberg, har som bekendt trukket sig i efteråret af helbredsmæssige 
årsager. 
 
Alle blev valgt/genvalgt, således at bestyrelsen nu består af følgende medlemmer: 
 
Robert Dogonowski 
Rasmus Adolph 
Claus Bjerg 
Lone Remsted 
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Henrik Sparholt 
Jette Smith 
Christian Hammershøy 
Merete Kongsbak 
 
Dette er i overensstemmelse med klubbens vedtægter, der siger 6 til 8 medlemmer. 
 
Bestyrelsen vil konstituere sig ved førstkommende møde. 
 
8. Valg af suppleanter 
Det vides i skrivende stund ikke om Peter Kerndal var villig til genvalg som suppleant 
 
9. Valg af revisorer 
Valget af Christensen Kjærulff blev enstemmigt vedtaget. 
 
 
10. Eventuelt 
 

a. Bestyrelsen har i samarbejde med andre klubber arbejdet på et oplæg og plan for ændret fokus for 
DTF fremover. Dette vil konkret blive drøftet ved DTF generalforsamling i marts måned. 
 

b. Klubben har dialog med andre lokale klubber i Nordsjælland om at lave flere seniorturneringer. 
 

c. Der fremkom et spørgsmål om prisen på vores revision på kr. 45.000. Dette stemmer ikke helt 
overens med prisen for revision for sammenlignelige klubber. Bestyrelsen vil gå i dialog med 
revisor, om prisen på ydelsen. 
 

d. Klubben indfører et nyt økonomisystem, der er mere up to date og lettere at følge op på. 
 

e. Nyheder til nyhedsbrevet modtages med kyshånd 
 

f. Ønske om mere miljø på trekanten/opgradering af pavillonen. 
Dette strider desværre mod problemerne med vandalisme, der dog lykkeligvis ikke har været så 
udpræget det forløbne år, men dette har holdt bestyrelsen tilbage for at opgradere forholdene. 
 

g. Bestyrelsen foreslår at generalforsamlingen næste år kunne kombineres med en social aktivitet.  

 


